
 

 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE 01/2025 – 
2027 

 
24.april 2023 
 
Ullevål stadion  

 
Til stede: Aleksander Wråli, Egil Olsen, Vigdis Bruun, Else 

Marie Fjeld(deltok halve møte), Charlotte Ekeli og 
Sofie Jansen 

Meldt forfall: Ove Solbakken 
 
 
 
 
 

SAK 01 SAK BEHANDLET PR EPOST FØR FØRSTE STYREMØTE 
 

Østre Toten, Gjøvik og Vestre Toten ber om at årets fylkesmesterskap i 
Innlandet utføres under Østre Toten Open. Begrunnelsen er at de ikke har 
hall noen annen tid.  

 
 Vedtak 
 

 Seksjonsstyret avviser Østre Toten, Vestre Toten og Gjøvik sitt ønske om å 
innlemme årets fylkesmesterskap under Østre Toten Open.  

 
Begrunnelse for vedtak: 
 
Seksjonsstyret mener at meningen med Fylkesmesterskap går bort om man starter å innlemme 
dette under en nasjonal turnering. Det har blitt forsøkt tidligere på nettopp dette, uten videre 
suksess. Andre må vente på premieutdeling i fylkesmesterskapet, du kan fort enda opp å 
kvalifisere deg til NM via Fylkesmesterskap uten å ha møtt noen fra eget fylke og det fungerer 
veldig godt i flere fylker. Seksjonsstyret anbefaler klubbene i Innlandet og arrangere et slikt 
mesterskap på en treningskveld til en av de nevnte klubber. Dette har fungert veldig godt i f.eks. 
Oslo ved flere anledninger.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



SAK 02 INFORMASJON 
 

- Introduksjon av styremedlemmer 
- Årsmøte, Ledermøte og Hederskveld 
- Samlinger 
- Nytt kurs/struktur 
- Sponsorer 
- Klubbnivå prosjekt 
- Nordisk 
- Norgesserien v/Egil 
- Info om Vestre Toten  

 
Vedtak: 
Styret besluttet 
å ta informasjonen til orientering 
 
 
 

SAK 02 VALG AV VARAMEDLEM I VALGKOMITEEN TIL BOCCIA OG TEPPECURLING 
 

 Årsmøte i BTC gav seksjonsstyret myndighet til å utnevne et varamedlem i 
valgkomiteen til seksjonen.  

   
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet 
å utnevne Frida Sofie Nilsen som varamedlem i valgkomiteen 
 
 
 

SAK 03 ANSVARSOPPGAVER OG REGIONSANSVAR SEKSJONSSTYRET 2025-2027 
  
 

 Seksjonsstyret diskuterte ansvarsoppgaver i seksjonsstyret og hvilke regioner hvert 
styremedlem skal ha ansvar for. 

 
 

Vedtak: 
Styret besluttet 

 å fordele ansvarsområdene slik: 
 
 Bredde og rekruttering: Else Marie og Vigdis Brun 
 Arrangement: Egil og Ove 
 Toppidrett: Aleksander og Sofie 
 Utdanning: Ove og Vigdis 
 Organisasjon: Aleksander 
 Informasjon: Sofie og Charlotte 
 
 Regionsansvar: 
 
 Nord: Else Marie 
 Midt-Norge: Aleksander 
 Vestland: Sofie 
 Sør: Vigdis 
 Øst: Egil og Ove 
 Akershus, Buskerud og Oslo: Charlotte  



SAK 04 ENGASJERE KONSULENT FOR KOMMUNIKASJON OG SOSIALE MEDIER 
  

 I forbindelse med flere punkter i handlingsplanen vår rundt informasjon og 
kommunikasjon, ser administrasjonen seg nødt til å engasjere en konsulent med 
kompetanse på arbeid rundt kommunikasjon og sosiale medier. Administrasjonen 
ønske at styre skulle diskutere og engasjere en konsulent som får utbetalt et årlig 
honorar for arbeidet. Synligheten dette vil gi våre idretter vil være på et nivå vi ikke 
får til i dagens situasjon. Administrasjonen har forhørt seg med samboer til 
fagansvarlig, som har utdanning og tidligere arbeidserfaring på nettopp dette 
området.  

 
 Vedtak: 
 Styret besluttet 

 å gi administrasjonen fullmakt til å engasjere en konsulent på arbeidet med 
kommunikasjon og sosiale medier 
 

 
SAK 05 ANSETTE EN MIDLERTIDIG IDRETTSFAGLIG KONSULENT I 50% STILLING  
 

 Seksjon boccia og teppecurling sitter på en egenkapital på litt over 2 millioner 
kroner. Det er viktig å ha en god egenkapital, men med tanke på vår 
medlemsutvikling er det veldig viktig at seksjonen gjør store grep for å snu 
situasjonen. Administrasjonen foreslår derfor å ansette en person i 50% stilling, 
som kun skal arbeide med området rekruttering til våre to idretter. 
Arbeidsoppgavene i en slik stilling vil være:  

 
- Arrangere rekrutteringskvelder i utvalgte byer 
- Følge opp nye klubber 
- Arrangere samlinger for nye utøvere i våre idretter 

 
 Administrasjonen foreslår tiltredelse 1.september 2025 med utløp 31.12.2026, i en 
50% stilling. Arbeidssted vil være Ullevål Stadion, med mye reisevirksomhet. En slik 
stilling vil koste seksjonen ca 600 000 kr. Midler fra Stiftelsen VI vil bli brukt i 
rekrutteringstiltak, mens administrative kostander dekkes av egenkapitalen.  

 
  
 Vedtak: 
 Styret besluttet 

 å ansette en midlertidig idrettsfaglig konsulent i 50 % stilling. Administrasjonen vil få 
ansvaret med å ansette riktig kandidat og forhandle frem betingelsene ut ifra de 
rammene seksjonsstyret har bestemt.   

 
SAK 06  EVENTUELT 
 
 Styremøte 2 ble fastsatt til 26.juni 2025 
 
 Gjennomgang VISMA 
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